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      Annotation

    
        
          Целью данной выпускной квалификационной работы является комплексное инженерное благоустройство малого населенного пункта в Новгородской области. Проектом было предусмотрено 18 участков под таунхаусы, на одном участке располагается 4-5 секций. Предусмотрено также строительство 28 малоэтажных многоквартирных зданий: количество этажей – 4, размеры в плане – 17,9х17,9 м. Кроме того, были рассмотрены мероприятия по мусороудалению твердых бытовых отходов. Основной задачей выпускной квалификационной работы является создание гармоничной и комфортной среды проживания для человека в коттеджном поселке. Учтены следующие основные факторы и показатели: - транспортная доступность поселка; - экологические условия (удаленность от источников загрязнения, отсутствие шума, вибраций, загазованности); - набор сервисных услуг (культурно-бытовое обслуживание: детские площадки, спортивные сооружения, парковая зона).
        

        
          The purpose of this final qualifying work is a comprehensive engineering improvement of a small settlement in the Novgorod region. The project provided for 18 plots for townhouses, on one plot there are 4-5 sections. The construction of 28 low-rise apartment buildings is also envisaged: the number of floors is 4, the dimensions in the plan are 17.9 x 17.9 m. In addition, measures for the disposal of solid municipal waste were considered. The main task of the final qualifying work is to create a harmonious and comfortable living environment for a person in a cottage community. The following main factors and indicators were considered: - transport accessibility of the village; - environmental conditions (remoteness from sources of pollution, absence of noise, vibration, gas pollution); - a set of services (cultural and social services: playgrounds, sports facilities, park area).
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